Stainless Steel Accessories

SLEEPER PANELS KENWORTH W990 76” SLEEPER

INSTALLATION INSTRUCTIONS

READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE PROCEEDING

SLEEPER
PASSENGER

SLEEPER

DRIVER
10-32X0.5" CARRIAGE BOLTS
W/ FLAT WASHERS & LOCK-NUTS

FIGURE 1
(Shown with Extenders. Same procedure for trucks without Extenders.)

Note: To be used with matching Lightform Cab/Transition panels.

1. Prepare the panels by removing plastic from the top and front flanges of all panels.
2. Remove OE Sleeper panels from truck with a 10mm socket/wrench. Retain the original hardware for
installing the new panels.
3. Install Panels
a. Position Sleeper Panel in place and install the original M6 bolts.
b. Fasten front of Sleeper panels to Transition Panels with supplied 10-32 carriage bolts.
4. Connect the light wire harnesses.

Peel remaining plastic and clean with glass cleaner, if necessary.
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Accessoires en acier inoxydable

PANNEAUX DE COUCHETTE KENWORTH W990 AVEC
COUCHETTE DE 76"

INSTRUCTIONS D'INSTALLATION

LIRE TOUTESLESINSTRUCTIONS AVANT DE COMMENCER

COUCHETTE
PASSAGER B

—
\\\ COUCHETTE
. VG CONDUCTEUR
BOULONS A CARROSSERIE ra
10-32X0.5” AVEC RONDELLES —
PLATES ET CONTRE-ECROUS

IMAGE 1
(lllustré avec extensions. Méme procédure pourdesions sans extensions.)

Remarque : Pour étre utilisé avec des panneauartgtion/de cabine Lightform appareillés.

1. Préparez les panneaux en retirant la pelliculetigiss sur les brides du haut et de l'avant de tess

panneaux.

2. Retirez les panneaux de couchette d’'origine OEMcamion avec une douille ou une clé de 10 mm.

Conservez la quincaillerie d'origine pour l'ingtatin des nouveaux panneaux.
3. Installez les panneaux
a. Placez le panneau de couchette en place et indedlboulons M6 d’origine (x3).

b. Fixez le panneau du compartiment-couchette au parstetransition avec les boulons de carrosserie

10-32 fournis.
4. Connectez les faisceaux de lumieres.
5. Retirez le reste de la pellicule plastique et get@vec un nettoyant a vitres, si nécessaire.
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